
Antsla Vallavolikogu istungi

P R O T O K O L L

Pokumaa 14. september 2021 nr 8

Algus kell 15.00, lõpp kell 17.00

Istungi juhataja: volikogu esimees Merike Prätz
Protokollija: volikogu sekretär-registripidaja Helle Savi
Osa võttis 16 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud protokollile)
Istungil ei osalenud volikogu liige Jarek Jõela

Kutsututest osalesid: vallavanem Avo Kirsbaum, majandusnõunik Rain Ruusa,  maa- ja 
planeeringute spetsialist Ester Hommik ning arenguspetsialist Kalev Joab.

Kalle Nurk: Kas võin tänasest volikogu istungist teha 3-4 minutilise salvestuse?
Toimus hääletus.
Poolt hääletas 8 volikogu liiget, vastu 7 volikogu liiget.
Kalle Nurk võib teha lühisalvestuse.

Päevakorra muutmiseks/täiendamiseks ettepanekuid ei tehtud.
Volikogu esimees Merike Prätz pani hääletusele volikogu liikmetele saadetud 10. punktilise 
päevakorra.
Poolt hääletas 15 kohal olnud volikogu liiget.

Päevakord:

1. Antsla Vallavolikogu 23.10.2018 määruse nr 26 „Antsla valla arengukava 2019-2030” 
muutmine
Ettekandja: Kalev Joab, arenguspetsialist

2. Antsla valla eelarvestrateegia aastateks 2022 - 2025
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

3. Antsla valla 2021. aasta II lisaeelarve
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

4. Antsla Vallavolikogu 21. jaanuari 2020. a otsuse nr 4 "Revisjonikomisjoni esimehe ja 
aseesimehe ning liikme valimine" muutmine
Ettekandja: Merike Prätz, volikogu esimees

5. Kinnisasja võõrandamine (Lõuna tn 42)
Ettekandja: Rain Ruusa, majandusnõunik
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees



6. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 „Antsla Vallavalitsuse kui valla ametiasutuse 
struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu kehtestamine” muutmine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

7. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1 „Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” lisa  
muutmine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

8. Jaoskonnakomisjonide moodustamine
Ettekandja: Kersti Käis, vallasekretär

9. Arutelu volikogu liikmete ja komisjoni liikmete tasu määradest
Ettekandja: Merike Prätz, volikogu esimees

10. Informatsioon

1. Antsla Vallavolikogu 23.10.2018 määruse nr 26 „Antsla valla arengukava 2019-2030” 
muutmine

Ettekandega esines arenguspetsialist Kalev Joab.
Käesoleva määrusega on kavas muuta kehtivat Antsla valla arengukava, mis kehtestati oktoobris 
2018. Muudetakse kehtiva arengukava lisa 2 „Antsla valla investeeringute kava 2022-2025”.
Antsla vallavalitsuse istungil on investeeringute kava heaks kiidetud. Volikogu eelmisel istungil 
toimus investeeringute kava I lugemine ja määruse eelnõu kiideti heaks. Peale seda oli 
investeeringute kava avalikul väljapanekul 2 nädalat, selle aja jooksul ettepanekuid ei tehtud. 
Vallavalitsus vaatas veelkord määruse eelnõu üle ja esitas volikogule II lugemisele ja 
vastuvõtmiseks.

Airi Hallik-Konnula: Kas on olnud arenguid seoses Linda Rahvamajaga? Summad mis eraldatakse
on suured, aga meil puudub ühtne arusaamine mis seal toimuma hakkab. Milliseid maakondliku 
tähtsusega sündmuseid hakatakse seal korraldama?
Kalev Joab: Maakonna arengustrateegias on Linda Rahvamaja märgitud maakonnale olulise 
objektina, ning olemas on põhimõtteline nõusolek I etapi tööde teostamiseks 2022. aastal. 
II etapi rahastus on praegu teadmata.  
Avo Kirsbaum: Põhitaotlus on koostamisel. Rahandusministeerium soovis juurde turundusplaani, 
mille Antsla Vallavalitsus ka tellis. Põhitaotlus saab esitatud oktoobrikuu jooksul. Kui I etapp saab 
ellu viidud, siis on pool teed mindud ja saab hakata tegelema sisuga. 

Airi Hallik-Konnula: Millistele tuleviku tegevustele on turundusplaan üles ehitatud?
Avo Kirsbaum: Pakkuda nii kohalikele, kui ka väljaspoolt tulevatele inimestele erinevaid üritusi. 
Üritused toovad siia inimesi, kes tarbivad ka teisi teenuseid, nt külastavad toitlustusasutusi, 
ööbivad jne.

Evelyn Tõniste: Kas Lusti Lasteaia II tiiva renoveerimise rahad on jätkuvalt investeeringute kavas 
sotsiaalteenuste all? 
Kalev Joab: Lusti Lasteaia II tiiva renoveerimine on ära markeeritud, kuid ilma summata. 
Merike Prätz: Kui Lusti Lasteaia II tiiba soovitakse renoveerida sotsiaalvaldkonna projekti 
rahadest, siis need summad on sotsiaalvaldkonna vahendites olemas. Praegu ei ole ühtegi 
sotsiaalprojekti riiklikult välja kuulutatud.



Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 23.10.2018 määruse nr 
26 „Antsla valla arengukava 2019-2030” muutmine”.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige, erapooletuks jäi 2 volikogu liiget ja 
hääletamisel ei osalenud 1 volikogu liige.
Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 23.10.2018 määruse nr 26 „Antsla 
valla arengukava 2019-2030” muutmine” määrusena nr 31. 

2. Antsla valla eelarvestrateegia aastateks 2022 – 2025

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk.
Eelarvestrateegia on arengukavast, mille lisa on investeeringute kava, tulenev finantsplaan nelja 
eelseisva aasta kohta, mida uuendatakse igal eelarveaastal. Eelarvestrateegia koosneb põhitegevuse
tuludest, põhitegevuse kuludest, investeeringutest, netovara muutusest  ja likviidsetest varadest. 
Pearaamatupidaja tutvustas eelarvestrateegiat (materjal lisatud).

Kaasettekandja Merike Prätz: Antsla valla eelarvestrateegiat aastateks 2022-2025 arutati eelarve- 
ja majanduskomisjonis. Komisjoni liikmed olid nõus ainult 3%-lise tulumaksu tõusuga. Toetati 
pigem tulude ülejääki, kui tulude puudujääki, mis tooks kaasa kulude kärpimise. 
Komisjon kiitis eelarvestrateegia heaks ja suunas volikokku.

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla valla eelarvestrateegia aastateks 2022 - 
2025”.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.
Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla valla eelarvestrateegia aastateks 2022 - 2025” 
määrusena nr 32. 

3. Antsla valla 2021. aasta II lisaeelarve

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk.
Kuna peale I lisaeelarvet laekus palju sihtotstarbelisi tulusid ja oli vaja teha üks eelarve muudatus, 
valmistasin volikogule ette määruse eelnõu Antsla valla 2021. aasta II lisaeelarve.
Pearaamatupidaja tutvustab II lisaeelarvet (antud protokolli lisana).

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosoleku arutati põhjalikult Antsla 
valla 2021. aasta II lisaeelarvet. Komisjon kiitis II lisaeelarve heaks ja suunas volikokku.

15.28 saabus volikogu liige Üllar Salumets.

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla valla 2021. aasta II lisaeelarve”.
Poolt hääletas 16 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.
Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla valla 2021. aasta II lisaeelarve” määrusena nr 33. 



4. Antsla Vallavolikogu 21. jaanuari 2020. a otsuse nr 4 "Revisjonikomisjoni esimehe ja 
aseesimehe ning liikme valimine" muutmine

Ettekandega esines volikogu esimees Merike Prätz.
Vastavalt valla põhimäärusele peab revisjonikomisjon olema kolmeliikmeline. Hetkel on meil 
seoses ühe volikogu liikme volituste lõppemisega kaks revisjonikomisjoni liiget. Selleks, et 
revisjonikomisjon saaks tööd jätkata, on vaja valida salajase hääletamise teel üks 
revisjonikomisjoni liige.
Palun esitage kirjalikult revisjonikomisjoni liikme kandidaadid.

Kalle Nurk: Teen ettepaneku valida revisjonikomisjoni liikme kandidaadiks Merle Kukk.
Merle Kukk: Olen nõus kandideerima.

Teisi ettepanekuid ei tehtud.

Merike Prätz: Häältelugemiskomisjoni liikmetest on kohal Üllar Salumets ja Kaia Pruuli.
Palun esitage häältelugemiskomisjoni kandidaadid.

Airi Hallik-Konnula: Teen ettepaneku nimetada häältelugemiskomisjoni liikmeks Kalle Nurk.
Üllar Salumets: Teen ettepaneku nimetada häältelugemiskomisjoni liikmeks Evelyn Tõniste.
Lea Jõevere: Teen ettepaneku nimetada häältelugemiskomisjoni liikmeks Margus Klaar.
Aivo Värton: Teen ettepaneku nimetada häältelugemiskomisjoni liikmeks Riho Roon.
Riho Roon:  Teen ettepaneku nimetada häältelugemiskomisjoni liikmeks Aivo Värton.

Kalle Nurk: Olen nõus kandideerima. 
Evelyn Tõniste: Olen nõus kandideerima.
Margus Klaar: Olen nõus kandideerima.
Riho Roon: Loobun.
Aivo Värton: Loobun.

Kalle poolt hääletas 10 volikogu liiget. Rohkem hääletusi läbi viia ei olnud vajalik.
Kinnitati häältelugemise komisjon koosseisus Üllar Salumets, Kaia Pruuli ja Kalle Nurk.

VAHEAEG hääletussedelite ettevalmistamiseks 15.34-15.45

Häältelugemiskomisjoni esimees Üllar Salumets tutvustas hääletamise korda.
15.48-15.55 Toimus hääletamine.

Häältelugemiskomisjoni esimees Üllar Salumets luges ette häältelugemiskomisjoni protokolli nr 
23, mille kohaselt osutus revisjonikomisjoni liikmeks valituks Merle Kukk, kes sai vallavolikogu 
poolthäälte enamuse.

Merike Pärtz: Isiku valimise tulemusi üle ei hääletata, seega on otsus vastu võetud.

5. Kinnisasja võõrandamine

Ettekandega esines majandusnõunik Rain Ruusa.
Antsla Vallavalitsus on volikogule ette valmistanud otsuse eelnõu Kinnisasja võõrandamine. 
Kinnisasi, mida võõrandma hakatakse, on kinnistu asukohaga Lõuna tn 42, Antsla linn, 
katastritunnus 14401:006:0025, registriosa 2757141, sihtotstarve 100% elamumaa, pindala 2780 
m2.



Sellele kinnisasjale on sõlmitud hoonestusõiguse seadmise leping, kinnistu ostueesõigusega 
koormamise leping, isiklike kasutusõiguste seadmise leping ja asjaõigusleping Võru notari Inga 
Anipai büroos 01.04.2019. aastal. Hoonestaja on esitanud 03.06.2021 avalduse eelpool nimetatud 
kinnistu omandamiseks, kuna on täitnud lepingus sätestatud kohustused. Maksumuse määramisel 
on aluseks võetud  01.04.2019. aastal sõlmitud hoonestusõiguse lepingu punktis 3.3 sätestatud 
tehingu väärtus 1597,75 eurot. 

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjonis otsuse eelnõud arutati, eriarvamusi 
ei olnud ja komisjoni liikmed suunasid otsuse eelnõu volikokku.

Raivo Vallner: Vaadates viimase aja võõrandamisi, tundub see hind elamumaa eest liiga kõrge?
Millise metoodika järgi maa hind määratakse?
Rain Ruusa: Selle hinna aluseks on notarileping. Ei oska kommenteerida, kas see hind elamumaa 
eest on kõrge või madal.
Veiko Haugas: Minu arvates on ka hind kõrge.

Toimus arutelu.

Veiko Haugas: Ettepanek Lõuna tn 42 kinnistu võõrandamise hinnaks määrata 1000 eurot.

Merike Prätz: Saan aru, et otsuse eelnõus on tegemist hinnaga, millega see kinnistu on praegu 
bilansis arvel. Madalama hinnaga müües, kirjutame endale kulusid juurde.
Avo Kirsbaum: Avaldaja on nõus kinnistu sellise hinnaga ära ostma.
 
Veiko Haugase ettepanekut toetasid ka volikogu liikmed Raivo Vallner ja Kalle Nurk.
Kuna kirjalikku ettepanekut ei olnud, tehti vaheaeg, ettepaneku vormistamiseks.
VAHEAEG 16.03-16.07

Volikogu esimees luges ette Raivo Vallneri, Veiko Haugase ja Kalle Nurk poolt esitatud kirjaliku 
ettepaneku:
„Ettepanek, soovin päevakorrapunkti nr 5 müügihinda muuta 1000 eurot.
Poolt hääletas 7 volikogu liiget, vastu 7 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 1 volikogu liige.

Kuna ettepanek ei saanud volikogu poolthääli, pani volikogu esimees hääletusele esialgse volikogu
otsuse eelnõu „Kinnisasja võõrandamine”.
Poolt hääletas 9 volikogu liiget, vastu 4 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 2 volikogu liiget.
Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Kinnisasja võõrandamine” otsusena nr 19. 

6. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 „Antsla Vallavalitsuse kui valla 
ametiasutuse struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu kehtestamine” muutmine

Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku, lisada alates 15. septembrist 2021. aastast ametiasutuse 
koosseisu juhtumikorraldaja-projektijuhi töökoht 0,7 kohta, tähtajaga kuni 31.07.2023, 
teenistusgruppi keskastme-spetsialist.
Antsla Vallavalitsus osaleb projektis „Tugisüsteemi loomine toetamaks töö -ja haridusellu astumist
ning seal püsimist”. Riik finantseerib projekti 100%-liselt, 90 000 euroga. Antud projektil 
omaosalust ei ole.
Tegemist on Tugila projekti jätkuga, mille eesmärk on tuvastada noored vanuses 16-26 aastat, kes 
ei tööta ega õpi ja suunata nad erinevatele teenustele. Eesmärk on saada noored kooli või tööle.



Viia alates 01.01.2022. a volikogu sekretär-registripidaja ametikoht keskastmespetsialisti 
teenistusgruppi.
Volikogu sekretär-registripidaja on teenistuses ametnikuna ning tema teenistusülesanded on aja 
jooksul muutunud. Juurde on tulnud oluliselt uusi ülesandeid, mille keerukus ja täpsus eeldab 
vastavaid teadmisi (nt volikogu ja vallavalitsuste määruste avaldamine RT-s programmiga VexPro, 
töötamine ja andmete sisestamine rahvastikuregistri programmis ja programmis Persona jms).

Kaasettekandja Merike Prätz: Arutasime otsuse eelnõud eelarve- ja majanduskomisjonis. 
Vallavanem rääkis kõik olulise ära. Küsimusi esitati Tugila projekti kohta, aga see informatsioon  
antakse järgnevates komisjonides. Küsiti ka, et miks 0,7 kohta, mitte 1,0 kohta? Vastus küsimusele
oli, et koormus on selline.
Komisjon kiitis otsuse eelnõu heaks ja suunas volikokku.

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 
„Antsla Vallavalitsuse kui valla ametiasutuse struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu 
kehtestamine” muutmine”.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.
Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 „Antsla 
Vallavalitsuse kui valla ametiasutuse struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu kehtestamine” 
muutmine” otsusena nr 20. 

7. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1 „Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” lisa 
muutmine

Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Tulenevalt eelmise päevakorrapunkti otsusest, millega kinnitati koosseisu juhtumikorraldaja-
projektijuhi töökoht, täiendatakse käesoleva määruse lisas III-dat palgagruppi juhtumikorraldaja-
projektijuhi töökohaga.
Volikogu sekretär-registripidaja ametikoht viiakse alates 1.01.2022 II palgagrupist III palgagruppi. 
Komisjoni koosolekul küsiti ka, et kas juhtumikorraldaja-projektijuht vajab vallamajas füüsilist 
töökohta? Vastus on, et ruumid on vajadusel vallamajas olemas, aga seda tööd saab teha väga 
edukalt ka kaugtööna.

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjon arutas määruse eelnõud. Komisjoni 
koosolekul tekkinud küsimusest rääkis teile vallavanem.
Komisjon kiitis määruse eelnõu heaks ja suunas volikokku.

Kalle Nurk: Kuidas on kokku lepitud juhtumikorraldaja-projektijuhi töökohustused ja kas need on 
kontrollitavad?

Avo Kirsbaum: Juhtumikorraldaja-projektijuhi töö on väga hästi kontrollitav, kuna ta peab esitama 
igakuiselt aruande, kui paljusid igakuiselt on aidatud.

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1
„Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” lisa muutmine”.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ei olnud, erapooletuks jäi 1 volikogu liige. 



Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1 „Antsla 
Vallavalitsuse palgajuhend” lisa muutmine” määrusena nr 34. 

8. Jaoskonnakomisjonide moodustamine

Ettekandega esines vallasekretär Kersti Käis.
Antsla Vallavalitsuse 25.08.2021. aasta määrusega nr 4 „Valimisjaoskondade moodustamine” 
moodustati kolm valimisjaoskonda Antsla KSK-s, Tsooru Raamatukogus ja Kuldre Koolis. 
Kohaliku omavalitsuse volikogu valimise seaduse (edaspidi KOVVS) § 23 lõigete 1 ja 2 alusel 
moodustab vallavolikogu hääletamise korraldamiseks valimisjaoskonnas vähemalt viieliikmelise 
jaoskonnakomisjoni ja nimetab poliitilise tasakaalustatuse põhimõtet arvestades 
jaoskonnakomisjoni esimehe ja jaoskonnakomisjoni liikmed hiljemalt 20. päeval enne 
valimispäeva, so hiljemalt 27.09.2021. 
Pooled komisjoni liikmetest nimetatakse vallasekretäri ettepanekul ning ülejäänud liikmed 
esitavad valimistel osalevad erakonnad. Kui erakonnad kandidaate ei esita või kui nende esitatud 
kandidaatide arv on väiksem, kui on erakondadel kohti jaoskonnakomisjonis, nimetab volikogu 
ülejäänud liikmed valla- või linnasekretäri ettepanekul. Volikogu nimetab valla- või linnasekretäri 
ettepanekul ning KOVVS paragrahvi 23 lõikes 8 ettenähtut järgides vähemalt kaks 
jaoskonnakomisjoni asendusliiget. 
Valimisliit Koduvald on esitanud liikmekandidaadiks Anna-Liisa Mandli ja Eesti Konservatiivne 
Rahvaerakond on esitanud liikmekandidaatideks: Maivi Pill`i, Maila Laanemaa ja Helve 
Lillmann`i. Kõik liikmekandidaadid on esitanud vormikohase nõusoleku. 

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Jaoskonnakomisjonide moodustamine”.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget ja vastu 1 volikogu liige.
Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Jaoskonnakomisjonide moodustamine” otsusena nr 21. 

9. Arutelu volikogu liikmete ja komisjoni liikmete tasu määradest

Ettekandja: Merike Prätz, volikogu esimees.
Volikogu koosseisu tööaeg hakkab lõppema. Iga kord enne uue koosseisu kinnitamist vaadatakse 
üle palgatasemed, räägitakse komisjonide töös ja volikogu tööst.
Merike Prätz tutvustas hetkel kehtivaid tasu määrasid:
- volikogu liige saab 50 eurot istungil osalemise eest;
- komisjoni esimees saab 50 eurot komisjoni koosoleku ettevalmistamise ja läbiviimise eest; ja
- komisjoni liige saab 6 eurot tund komisjoni koosolekul osalemise eest.
Tasu määrad on meil hetkel madalamad kui naabervaldades. Võtsin teema arutusele eelarve- ja 
majanduskomisjonis. Eelarve- ja majanduskomisjoni liikmete ettepanek oli:
- volikogu liikme tasu 100 eurot istung või 100 eurot kuus;
- komisjoni esimehe tasu 100 eurot kuus; ja
- komisjoni liikme tasu 30 eurot kuus.
Eelarve- ja majanduskomisjoni liikmete ettepanek oli, arutada tasu määrasid ka volikogu istungil.

Toimus arutelu.

Volikogu esimees küsis kõikide volikogu liikmete arvamust.
Üllar Salumets: Ei poolda tunnitasu vaid istungil või koosolekul osalemise tasu.



Raivo Vallner: Komisjoni koosolekutel osalevad väga aktiivselt ka volikogu liikmed. Teinekord on
nad aktiivsemad kui komisjoni liikmed, aga tasu ei saa.
Evelyn Tõniste: Ma ei usu, et keegi käib komisjoni tööst osa võtmas raha pärast. Tõsi on, et 
ettevalmistus volikokku või koosolekule minekuks on aega nõudev. Minu jaoks ei ole oluline, kas 
see summa on 50 eurot või 100 eurot. Tööd võib väärtustada.
Aivo Värton: Komisjoni liikme tasu 6 eurot tunnis ei kata küll seda ajakulu, mis tekib koosolekule 
ja koosolekult tagasi sõitmiseks ega auto kütuse kulu. Samas, kui volikogu liige käib komisjoni 
koosolekul ja me hakkame seda kompenseerima, tekib küsimus miks me ei kompenseeri 
koosolekul osalemist teistele külalisesinejatele. Kusagile peame tõmbama piiri.
Kalle Nurk: Arvan, et tasu määrad peab otsustama uus volikogu, mitte meie.
Üllar Ahi: Leian, et volikogu liikme tasu 100 eurot on liiga palju, võrreldes meie piirkonna 
töötasudega. Pakun, et see summa võiks olla 75 eurot. Komisjoni liikme tasu võiks olla ühe 
koosoleku eest, mitte tunnitasu.
Riho Roon: Minu jaoks ei ole summa volikogu või komisjoni töö eest oluline, aga mis puudutab 
külalisi, siis mina arvan, et nende osalemist tasustama ei peaks. Kui volikogu liige tahab komisjoni
koosolekul osaleda, siis osalegu, ta saab volikogu liikme tasu ja eraldi tasustamist ma ette ei näe. 
Seda enam, et volikogu liikme tasu tõstetakse ja ta läheb kaitsma oma valijate huve. 
Olen liikmete tasustamise poolt ja külaliste tasustamise vastu.
Margus Klaar: Kui keegi tasu määramist oluliseks ei pea, teeme siis kõik tasuta. Töös osalemine 
on vabatahtlik.
Lehar Neve: Toetan volikogu ja komisjoni liikmete töö tasustamist. Ei toeta külaliste ja volikogu 
liikmete tasustamist. Kui volikogu või komisjoni liige tunneb, et tahab tasuta panustada volikogu 
või komisjoni töösse, siis saab ta tasust loobuda. 
Kadri Hillak: Ei oska öelda, kui suur peaks olema volikogu liikme tasu, aga komisjoni liige võiks 
saada tasu komisjonis osalemise eest kindla summa ulatuses.
Raivo Vallner: „Viskasin enne mõtte õhku”, millest tekkis diskussioon. Minu isiklik arvamus on, et
olla volikogu liige, valitud rahva poolt, see on privileeg. Saame mõjutada oma kodukandi arengut. 
Loome Eestis pretsedendi, et ei võta üldse kompensatsiooni ega hüvitisi ja osaleme volikogu ja 
komisjonide töös vabatahtlikult, et saaksime toetada muid üritusi, lasteaedu, koole või vanureid. 
Margus Klaar:  Toetan Raivo Vallneri ettepanekut. Endises Urvaste vallas ei saanud ükski 
komisjoni esimees ega komisjoni liige tasu ja väga vähesed volikogu liikmed võtsid tasu välja. 
Teeme tööd tasuta.
Aivo Värton: Mõtet võiks veel laiendada. Kunagi Urvaste vallas tehti ettepanek, et ka volikogu 
esimees võiks tasust loobuda. 

Merike Prätz: Arvamusi on väga palju. Kes on selle poolt, et läheme veel selle koosseisuga 
eelnõud koostama? 
Poolt hääletas 7 volikogu liiget, vastu 2 volikogu liiget ja hääletamisest ei võtnud osa 6 volikogu 
liiget.
Eelnõu koostatakse järgmiseks volikogu istungiks.

10. Informatsioon
10.1 Volikogu esimees tutvustas AS OG Elektra kirja, mille kohaselt kauplusteketi Grossi 
Toidukaubad otsib laienemise võimalust Antslasse. 
Vallavalitsus on positiivse vastuse andnud ja ettevõte otsib kauplusele sobivat asukohta.
10.2 Volikogu esimees informeeris, et Tsenter on avaldanud soovi taotluse esitamiseks. Tegin 
ettepaneku taotlus ära vormistada, aga menetlema hakkab seda uus volikogu.
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